
Dagsorden 

        

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: Kirstinedalsskolen, 2. oktober 2018 kl.17:00 – 21:00 

Møde. NR. 2 – 2018/19 

Tilstede 

 Forældre: Lotte Sanchez, Martin Vilman, Lasse 

Odgaard, Annette Nordahl Lund, Rikke Duevang 

Brandt 

 Medarbejdere: Eva Andersen, Susanne Mott 

Ledelse: Søren Fini Christensen, Rikke Aagaard 

  Elevråd: Wahida Safi, Emil Johannessen 

 

Afbud 

Ledelse:  

Elevråd:  

Forældre: Kevin Larsen, Rikke Villesen, Kirsten Borchsenius, 

Lisbeth Gladow,  

Dagsorden  

0. Besøg af formandskabet fra 

Skoleudvalget 

• Elevrådet 

• Udviklingspotentiale i Køge Nord 

• Rekruteringsproblemer 

• Afledt effekt af sportklasser 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Punkt til beslutning 

 

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 

Orienteringspunkt 

 

Elevrådet taler om at afholde en 

julekonkurrence.  

Strukturen for elevrådet er ændret, 

så det går fra 4-9 kl. 5. 6. og 7. årgang 

er tutor for hver en klasse fra 0-3 

årgang så de små årgange også bliver 

hørt.  



Elevrådet taler om at de gerne vil have 

nogle flere faguger. 

Der tales om møbler der er slidte, 

samt lokaler der trænger til at blive 

malet.Der kommer nye møbler til p4. 

3. Årshjul for skolebestyrelsen 

Planlægning af bestyrelsens år, med 

fokus på de indsatsområder vi ønsker at 

have. 

Punkt til drøftelse 

 

Bestyrelsen laver et årshjul, så det 

bliver synligt hvilke opgaver der ligger 

– så forventninger og afklaring i 

forhold til hvem der deltager i hvad 

også bliver synliggjort. Punktet 

kommer på igen 

4. Princip vedr. skolehjemsamarbejde 

Bestyrelsen bedes drøfte det nuværende 

princip. Ledelsen vil fremlægge lærernes 

ideer til et fremtidig 

skolehjemsamarbejde. 

 

Punkt til beslutning 

 

Lærernes og SB´s synspunkter blev 

fremlagt. Der nedsættes en 

arbejdsgruppe der arbejder videre 

med princippet.  

Til næste møde, skal der drøftes 

arbejdsgrupper og struktur ift. 

gældende principper. 

 

5. Forældreundersøgelse 

Ledelsen præsenterer et oplæg til 

gennemførelse af en 

forældreundersøgelse. 

 

Punkt til drøftelse 

 

Udkast til forældreundersøgelsen er 

blevet drøftet. Der er opbakning til at 

gennemføre undersøgelsen. 

6. Økonomi 

Ledelsen fremlægger en status på 

økonomien. 

Punkt til drøftelse 

 

Punktet er fremlagt og drøftet. 

7. Nyt fra: 

-formanden 

   

-medarbejderne 

 

-ledelsen 

   

 

Formand 

Har deltaget i et par forældremøder – 

det forløb stille og roligt. 

Næstformanden er med i en 

netværksgruppe, der handler om at 

promovere bestyrelsesarbejdet.  

Ledelse 

Lars Frisch fra Højelse skole er 

konstitueret SFO-leder. Ledelsen 



overtager undervisningen for 8. og 9. 

årgang en dag, et forsøg for at give 

lærerne lidt ekstra samarbejdstid. 

24/10 afholdes der pædagogisk 

eftermiddag for lærerne.  

1/8-2019 opstarter vi med nyt 

forældreintra, AULA – lærerne 

kommer igennem proces i løbet af 

foråret så de bliver klar.  

Medarbejdere 

Der er kommet to nye lærerkollegaer 

og det er positivt.  

8. Evt. 

 

Der er kommet en del henvendelser 

vedr. skolefoto og deres priser.  – 

Punktet skal på dagsorden til næste 

møde. 

9. Lukket punkt  

 


